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z dnia: 14.11.2022 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę  
Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam 

zapytanie w sprawie: Co z inwestycją  jaka miała przeprowadzić  Castorama 

Treść  zapytania  (Zapytanie składa się  w sprawach aktualnych problemów gminy a także w celu uzyskania 
informacji o konkretnym stanie faktycznym, powinno zawierać  krótkie przedstawienie stanu faktycznego 
będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego pytania - art. 24 ust. 5 u.s.g.) 

1.0pis stanu faktycznego:  

Miała to być  jedna z większych inwestycji w zachodniej części Piotrkowa, 
znajdująca się  blisko węzła Zachód przy trasie Al. 

Mijają  już  lata a inwestycji nie widać, za to jak grzyby powstają  centra handlowe przy 
ulicy Sulejowskiej. 

2.Treść  zapytania:  

Co z inwestycją  firmy Castorama? 

Jaki termin rozpoczęcia prac przewidziała firma w umowie, jako rozpoczęcie 
budowy? 

Czy grunty pod tego inwestora Miasto Piotrków Trybunalski sprzedało, czy 
oddane temu inwestorowi zostały w dzierżawę? 

Czy są  wpływy z podatków, za ten teren? 


